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Rada Gminy Wilkowice 
Radni-Sesja 

Protokół nr XXIX/2021 
z sesji w dniu 28 kwietnia 2021  

 
Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:33 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
 
Obecni: 
1. Adam Bysko 
2. Dariusz Dobija 
3. Mirosław Goliszewski  
4. Dariusz Kanik 
5. Antoni Kufel 
6. Marcin Kwiatek 
7. Elżbieta Lenda 
8. Alina Macher 
9. Bożena Maślanka 
10. Małgorzata Olma 
11. Katarzyna Seneta 
12. Marcin Stawinoga 
13. Piotr Waleczek 
 
1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący otworzył XXIX sesję Rady Gminy Wilkowice.  
Pominął przedstawianie informacji o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice, 
gdyż na sali nie byli obecni mieszkańcy tylko wyłącznie pracownicy urzędu. 
Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.: 

– Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka, 
– Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik, 
– Dyrektora GOPS-u panią Gabrielę Hamerlak – Ciurla, 
– wszystkich radnych - lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Następnie przedstawił informację techniczną i porządkowa prosząc, aby wszyscy uczestniczący 
w posiedzeniu, w trybie zdalnym, mieli wyłączony mikrofon, gdy nie zabierają głosu, aby nie 
powodowało to zakłóceń w czasie trwania obrad. Zgłoszenia do dyskusji dokonujemy poprzez 
program e-sesja i na podstawie listy zgłoszeń będzie udzielał głosu. Wówczas należy włączyć mikrofon 
i zabrać głos. Zwrócił się również z prośbą, aby osoba zabierająca głos włączyła kamerę. 
 
Odczytał listę obecności. Wywołana osoba potwierdzała „jestem obecny“ w celu potwierdzenia 
połączenia. 
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum, 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (bez radnego K. Krajewskiego oraz radnego 
R. Kudzi). 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad - nie zgłoszono. 
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4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice - 
Przedstawiciele Rady Powiatu nie przybyli na sesję. Przewodniczący, na prośbę radnego A. Caputy, 
przekazał informację w zakresie podejmowanych działań dot. bezpieczeństwa na terenie naszej 
Gminy. 15 lutego odbyła się wizja lokalna na ul. Fałata w rejonie przystanku Bystra-Ława. Zarząd Dróg 
Powiatowych przygotował projekt organizacji ruchu, który trafił do zaopiniowania przez Komendę 
Miejską Policji w Bielsku-Białej. Szczegóły dot. tych działań prawdopodobnie będzie można 
przedstawić na sesji w maju. 
 
5. Przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 – referuje dyrektor GOPS-u. 
Pani dyrektor G. Hamerlak – Ciurla przedstawiła krótką informację na temat oceny zasobów pomocy 
społecznej.  
Ocena zasobów jak i prezentacja stanowią załącznik nr 3 i 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że w/w materiał został przekazany radnym z wyprzedzeniem zarówno 
w wersji wydłużonej jak i w formie prezentacji (wersja skrócona). 
Przewodniczący zapytał w sprawie kosztów związanych z umieszczaniem dzieci w tzw. pieczy 
zastępczej. Widzimy wzrost śrokdów przeznaczanych na ten cel w kolejnych latach. Z czego wynikają 
te różnice? 
P. G. Hamerlak – Ciurla poinformowała, że w pierwszym roku przebywania dziecka w pieczy zastępczej 
gmina ponosi odpłatność z tego tytułu w wysokości 10%, w drugim roku jest to 30%, a od trzeciego 
roku 50%, dlatego kwota rośnie z roku na rok. 
 
6. Sprawozdanie z działalności GOPS-u za 2020 r. - referuje dyrektor GOPS-u. 
Pani dyrektor G. Hamerlak – Ciurla przedstawiła krótką informację na temat sprawozdania 
z działalności GOPS-u.  
 
Przewodniczący poinformował, że w/w materiał został przekazany radnym z wyprzedzeniem zarówno 
w wersji wydłużonej jak i w formie prezentacji. 
Sprawozdanie jak i prezentacja stanowią załącznik nr 5 i 6 do protokołu. 
Do materiału nie zgłoszono zapytań. 
 
7. Sprawozdanie Wójta z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 
2020. 
Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2020. 
Stanowi ono załącznik nr 7 do protokołu. 
Nawiązał również do współpracy pozafinansowej w szczególności związanej z promowaniem, naszej 
gminy, opisującej wydarzenia na terenie gminy.  
Materiał przekazano radnym z wyprzedzeniem. Zapytań nie zgłoszono. 
 
8. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym:  
 
ZAMÓWIENIA PUBLICZNE: 

 Postępowania przetargowe 
W dniu 23.04.2021 r. ogłoszono dwa postępowania przetargowe: 
- Pierwsze w procedurze przetargu nieograniczonego o wartości przekraczającej tzw. progi unijne na 
zadanie pn. „Odbiór odpadów komunalnych z terenu gminy Wilkowice”. Otwarcie ofert planowane 
jest na dzień 21.05.2021 r. 
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- Drugie postępowanie na realizację zadania „Remont cząstkowy dróg – nawierzchni asfaltowej na 
terenie gminy Wilkowice w sołectwach Bystra, Meszna, Wilkowice”. Planowane otwarcie ofert na 
dzień 10.05.2021 r. 
W dniu 27.04.2021 r. ogłoszono postępowanie przetargowe na zadanie współfinansowane w ramach 
Śląskiego Pakietu dla Turystyki pn. „Zakup maszyny śnieżnej (ratrak) do utrzymania tras do 
narciarstwa biegowego w szczytowych partiach Magurki Wilkowickiej”. Planowane otwarcie ofert na 
dzień 12.05.2021 r. 
 

 Pozostałe informacje 
W poprzednim tygodniu otrzymaliśmy informację o pozytywnym zatwierdzeniu wniosków 
o rozliczenie grantów „Zdalna Szkoła” oraz „Zdalna Szkoła+”. 
 
KANALIZACJA - stopień zaawansowania robót kanalizacyjnych  
 
Stopień zaawansowania rzeczowego na dzień 26.04.2021r.:    
Etap I i Etap III: zakończony: 43,8 km sieci kanalizacyjnej (kanały główne i boczne z sięgaczami) 
Etap II: 87,4 % wykonano: 33,6 km sieci kanalizacyjnej  

 
Ogółem Projekt: wykonano: 77,4 km z 79,4 km sieci - 97% (bez dodatkowego rozszerzenia) 
 

 Stan podłączeń do sieci kanalizacyjnej:  
Na podstawie danych otrzymanych w dniu 26.04.2021r. z AQUA S.A. wynika, że dotychczas 
w ramach Projektu podłączyło się do kanalizacji  około 410 nieruchomości w których mieszka 
blisko 1300 mieszkańców naszej gminy. Stanowi to około 24% planowanych podłączeń. 
Tempo realizowania przyłączeń do sieci kanalizacyjnej przez naszych mieszkańców spełnia nasze 
oczekiwania, co jest niewątpliwie powodem do satysfakcji. Z danych, którymi dysponujemy 
wynika, że biorąc pod uwagę pogodne dni średnio dziennie podłączanych jest około siedmiu 
budynków. 
To ważne, że w dążeniach do wielokrotnie przywoływanego wątku uzyskania efektu 
ekologicznego, jaki wspólnie mamy do osiągnięcia, mieszkańcy wykazują tak daleko idącą 
aktywność. Zaangażowanie ze strony mieszkańców jest dla nas bardzo mobilizujące. Odpowiedzią 
z naszej strony są kolejne rozszerzenia projektu budowy kanalizacji o pozostałe jeszcze, już 
nieliczne, nieskanalizowane dotychczas obszary. 

 
 Wykonane prace oraz plan robót na II kw. br.  

W dniu 22.04.2021r. złożono do PINB w Bielsku-Białej wniosek o udzielenie pozwolenia na 
użytkowanie sieci kanalizacji sanitarnej zlokalizowanej w Wilkowicach przy ulicach: Agrestowa, 
Prosta, Jagodowa, Rzemieślnicza, Żytnia, Gościnna, Pszenna, Malwowa, Chabrowa, Bławatków, 
Jeżynowa, Wyzwolenia, Żywiecka, Gruszowa, Topolowa, Orna, Na Wałach, Poziomkowa, 
wykonanej w ramach Etapu 2, PJO F1, o łącznej długości 9.827 mb. Na obszarze tym zamieszkuje 
ponad 700 mieszkańców. 
 
W dniu 23.04.2021r. uzyskano zgodę NFOŚiGW na kolejne rozszerzenie zakresu Projektu 
i wprowadzenie nowego Zadania 14 14 pn.: „Budowa dodatkowej kanalizacji w Wilkowicach - 
rejon ul Malinowej, Kolejowej i Swojskiej”. W ramach rozszerzenia wykonane zostanie 0,97 km 
dodatkowych sieci kanalizacji sanitarnej oraz 5 przydomowych przepompowni ścieków. Z nowego 
zakresu kanalizacji skorzystało by 60 nowych mieszkańców. 

W dniu 28.04.2021r. złożono do NFOŚiGW wniosek rozliczający otrzymane wcześniej dotacje oraz 
wystąpiono o kolejną zaliczkę dotacji w kwocie 2,2 mln zł.  
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Od 26 kwietnia br. rozpoczęły się roboty przygotowawcze przy budowie tłoczni ścieków „Łubinowa” 
w Wilkowicach. Na plac budowy dostarczono skorupy betonowe, 2,5 m obudowy tłoczni 
i przygotowano teren. Roboty budowlane rozpoczną się od 10 maja. 
Zaawansowanie finansowe Projektu (ogółem wydatki zafakturowane) 79% - 65,6 mln zł brutto. 
 
PLANOWANIE PRZESTRZENNE: informacja bez zmian w stosunku do poprzedniej sesji. 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
9. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja ani 
zapytanie. Wójt udzielił natomiast odpowiedzi na interpelację nr 6 radnej M. Olma, która dotyczyła 
załamania asfaltu na ul. Kościelnej oraz odwodnienia ul. Kalinowej w Bystrej. Przewodniczący 
zapoznał z treścią odpowiedzi. 
 
10. Informacja Przewodniczących Komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach. 
Przewodniczący Komisji przedstawili wnioski wypracowane na komisjach. 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zastępca przewodniczącego Piotr Waleczek poinformował, że 
komisja na posiedzeniu 15 kwietnia br. pracowała nad pismem (skargą) z 15 marca 2021 r. na 
nienależyte wykonywanie swoich zadań przez niektórych dyrektorów placówek oświatowych z terenu 
Gminy Wilkowice oraz pismem (petycją) z 26 lutego 2021 r. i z 8 marca 2021 r. dotyczącej poparcia 
Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 
Stanowisko komisji w sprawie zostanie przedstawione w odpowiednim punkcie porządku obrad.  
 
Komisja wypracowała również następujący wniosek: Komisja wnioskuje o przekazanie petycji 
z 26 lutego 2021 r. w sprawie podjęcia działań związanych z eliminacją glifosatu z żywności do 
Kancelarii Sejmu oraz Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, zgodnie z opinią radcy prawnego 
z 14 kwietnia 2021 r. Ponadto komisja wnioskowała o zamieszczenie na łamach Głosu Gminy 
Wilkowice artykułu na temat zastosowania środków chemicznych w tym glifosatu, sporządzonego 
przez wykfalifikowaną jednostkę np. Ośrodek Doradztwa Rolniczego – wniosek przyjęto 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - przewodniczący Antoni Kufel poinformował, że 
komisja na ostatnim posiedzeniu nie sformułowała wniosków. 
 
Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca Alina Macher poinforowała, 
że komisja na posiedzeniu 25 kwietnia br. zawnioskowała jednogłośnie o precyzyjne oszacowanie 
kosztów koniecznych do podjęcia działań zapewniających dobry stan techniczny, bezpieczeństwo 
użytkowników w najbliższych sezonach na komleksie skoczni narciarskiej w Bystrej. 
Komisja wnoskuje również o opracowanie kompleksowego projektu przebudowy skoczni niezbędnego 
przy staraniach o pozyskiwanie śrokdów zewnętrznych na to przedsięwzięcie. 
 
Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - przewodnicząca Bożena Maślanka poinformowała, że 
komisja na posiedzeniu 19 kwietnia 2021 r. sformułowała trzy wnioski: 

- Komisja popiera wniosek sporządzony przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji na 
posiedzeniu 15 kwietnia 2021 r. o zamieszczenie na łamach Głosu Gminy Wilkowice artykułu na temat 
zastosowania środków chemicznych w tym glifosatu, sporządzonego przez wykfalifikowaną jednostkę 
np. Ośrodek Doradztwa Rolniczego. 

- Komisja wnioskuje o przygotowanie apelu o zmianę aktualnie obowiązujących przepisów 
prawa dotyczących budowy masztów i po jego przyjęciu przez radę w formie uchwały intencyjnej 
przekazać apel do ustawodawcy. 

- Komisja wnioskuje do Wójta o przygotowanie uchwały w sprawie zmiany nazw przystanków 
autobusowych na terenie Gminy Wilkowice, zgodnie z przedyskutowanym na komisji nazewnictwem 
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(dotychczas: przystanek Bystra Spółdzielnia po zmianie: Bystra Centrum oraz dotychczas: przystanek 
Meszna Dolna po zmianie: Bystra Południowa) -  
 
Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta poinformowała, że 
komisja na posiedzeniu 24 maja br. wniosków nie sformułowała. Przyjęła natomiast stanowisko 
w sprawie dofinansowania Komendy Miejskiej PSP w Bielsku Białej w sprawie przekazania środków 
finansowych w wysokości 20.000,00 zł na zakup samochodu – drabiny pod warunkiem uczestniczenia 
w tym dofinansowaniu przez inne gminy. 
Komisja Rewizyjna i Statutowa nie miały posiedzenia w kwietniu br.  
 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) przekazania petycji według właściwości, 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 
Uzasadnienie przygotowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawił zastępca 
przewodniczącego komisji P. Waleczek.  
Zapytań nie zgłoszono.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
przekazania petycji według właściwości 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała orzymała nr XXIX/271/2021. 
 

b) rozpatrzenia petycji, 
Uzasadnienie przygotowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawił zastępca 
przewodniczącego komisji P. Waleczek.  
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 
Zapytań nie zgłoszono.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji  
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
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Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała otrzymała nr XXIX/272/2021. 

c) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektorów placówek oświatowych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Wilkowice, 

Uzasadnienie przygotowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił zastępca 
przewodniczącego komisji P. Waleczek.  
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Zgodnie z projektem uchwały uznaje się skargę za 
zasadną. 
Zapytań nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
w/w uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działalność dyrektorów placówek oświatowych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Wilkowice 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała otrzymała nr XXIX/273/2021. 
 

d) przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami 
powiatowym, 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.  
Rekomendację dla podjęcia w/w uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury 
i Ochrony Środowiska B. Maślanka. 
Zapytań nie zgłoszono.  
Wójt dodał, że zadanie przejmujemy od powiatu, od kilku lat. Nie ma przeciwskazań, aby i w tym roku 
je przejąć, dlatego podjęcie uchwały jest zasadne.  
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami powiatowym 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała otrzymała Nr XXIX/274/2021. 
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e) zmiany uchwały nr VII/62/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie 
określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnienia, którym jest tytuł „Zasłużony Sportowiec Gminy 
Wilkowice” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.  
Rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy 
A. Macher i dodała, że życie wymusza nowelizację i aktualizację tej uchwały.  
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr VII/62/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 
sportowych, nagród i wyróżnienia, którym jest tytuł „Zasłużony Sportowiec Gminy Wilkowice” 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała otrzymała Nr XXIX/275/2021. 
 

f) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 rok, 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Uchwała nie zmieniła się w stosunku do projektu, który 
otrzymali radni, jeżeli chodzi o kwoty. Dokonano jedynie zmian w opisie załącznika nr 2 w/w uchwały 
(wydatki) dotyczącego opisu Działu 750, Rozdziału 75023, gdzie powinno być: Administracja publiczna 
(Dz.750), Urzędy gmin (Rozdz. 75023) a jest: Działalność usługowa (Dz.750), Pozostała działalność 
(Rozdz. 75023). 
Zapytań nie zgłoszono.  
Jednogłośną rekomendację dla podjęcia w/w uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, 
Strategii i Rozwoju Gminy P. K. Seneta.  
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 rok, 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała otrzymała Nr XXIX/276/2021. 
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g) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021-2032, 
Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. W przedsięwzięciach dokonano zmiany w dwóch zadaniach. 
Ponadto do WPF wprowadzono też dwa nowe zadania na które pozyskano środki z RFIL-u – „Budowa, 
rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu szlaków rowerowych na lata 
2021 – 2022 na które pozyskano środki wysokości 6.471.317,38 zł oraz drugie zadanie, które zostało 
wprowadzone to „Rozbudowa i przebudowa Domu Strażaka w Bystrej na które pozyskano środki 
w wysokości 700.000,00. Zadanie również wprowadzono na rok 2021 – 2022. 
Dostosowano również dochody i wydatki do kwot zawartych w zmianach w budżecie. 
Jednogłośną rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, 
Strategii i Rozwoju Gminy P. K. Seneta. 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021-2032 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
Uchwała Nr XXIX/277/2021 
 

h) pomocy finansowej dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach na pokrycie wydatków 
inwestycyjnych związanych z zakupem pojazdu służbowego dla wydziału ruchu drogowego 

Komendy Miejskiej Policji w Bielsku – Białej, 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Środki na w/w cel w wysokości 17.000,00 zł ujęto 
już w zmianach w budżecie na poprzedniej sesji. Powyższa uchwała finalizuje przekazanie środków 
Komendzie Miejskiej Policji w Bielsku – Białej. 
Jednogłośną rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, 
Strategii i Rozwoju Gminy P. K. Seneta. 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
pomocy finansowej dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach na pokrycie wydatków 
inwestycyjnych związanych z zakupem pojazdu służbowego dla wydziału ruchu drogowego Komendy 
Miejskiej Policji w Bielsku – Białej. 
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Uchwała otrzymała nr XXIX/278/2021. 
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12. Przyjęcie protokołu z sesji XXVII/2021, XXVIII/2021. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji XXVII/2021.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Protokół nr XXVII/2021 przyjęty został jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji XXVIII/2021  
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, 
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin 
Stawinoga, Piotr Waleczek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia 
 
Protokół nr XXVIII/2021 przyjęty został jednogłośnie. 
 
13. Wolne wnioski, komunikaty. 
Wójt:  

- poinformował, że w związku z przyspieszeniem programu szczepień wiemy, że mieszkańcy 
również i naszej gminy zapisują się w różne miejsca na szczepienia, często bardzo odległe, wyjeżdżają 
żeby tam je realizować. Poinformował, że na terenie gminy Wilkowice również bardzo intensywnie 
trwają szczepienia, dlatego nie zastanawiamy się nad utworzeniem dodatkowego punktu szczepień. 
W Szpitalu Kolejowym w Wilkowicach dotychczas zaszczepiono 879 osób, na maj zaplanowano 1000 
szczepień, w SGZOZ dotychczas wykonano 1462 szczepienia, na maj planuje się 1100 szczepień, 
w szpitalu w Bystrej wykonano dotychczas 1696 szczepień a na maj planuje się wykonać 1000 
szczepień. Po zakończeniu sesji umieścimy informację na naszej stronie i gminnym FACEBOOK-u 
w jakich punktach jest możliwość zaszczepienia się oraz numery telefonów na które można się z tymi 
jednostkami kontaktować. 

- zapoznał ze wspólnym stanowiskiem Powiatu Bielskiego, Gminy Wilkowice i Beskidzkiego 
Związku Powiatowo - Gminnego w sprawie likwidacji linii nr 115 realizowanej na trasie Bielsko – Biała 
Dworzec Autobusowy do Wilkowice – Huciska z dnie 31 maja 2021 r, realizowaną przez Komunikację 
Beskidzką. Decyzja w tej sprawie podyktowana jest nagłym spadkiem liczby pasażerów. Linia nr 115 
to obecnie najbardziej deficytowa linia obsługiwana przez Beskidzki Związek Powiatowo – Gminny - 
załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: 
- poinformował o odpowiedzi na nasz apel odnośnie Szpitala Pediatrycznego w Bielsku – 

Białej od poseł na Sejm RP Małgorzaty Pępek – pismo z dnia 9 kwietnia 2021 r.  
Dodał, że przy okazji podejmowania innych, kolejnych apeli np. w sprawie masztów też będziemy 
informowali o tym posłów i senatorów z naszego okręgu, aby i oni te ważne kwestie poruszali.  

- przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminie do 30 kwietnia 
2021 r. 
 
Radny D. Dobija zapytał, czy decyzja o likwidacji linii 115 jest podejmowana na stałe? 
Wójt – odczytane stanowisko jest jednoznaczne. Ta linia, na wskazanym przebiegu zostanie 
zlikwidowana. Trwają pracę nad realizacją części kursów przez Bułgarię i naszą strefę aktywności 
gospodarczej. Ponadto gmina podejmuje działania w celu wydłużenia linii nr 2 w stronę Hucisk o ok. 
1 km.  
Nadal pozostaje linia nr 116, która kursuje przez Huciska. 
 
Przewodniczący Rady nawiązał do zarządzenia Wójta nr 89 w sprawie konkursu na opracowanie 
koncepcji zagospodarowania działki w rejonie strażnicy (skwer) w Wilkowicach. Informacja w sprawie 
będzie również zamieszczona w gazetce gminnej.  
Wójt wyjaśnił, że przebudowa zatoczki została uwidoczniona na mapach dopiero ok. miesiąc temu. 
Bez tego trudno było robić koncepcję zagospodarowania terenu. Zachęcił do udziału w tym 
konkursie. To jest konkurs na pomysł. Chcemy poznać opinie mieszkańców. Po przeprowadzeniu 
konkursu zapytamy mieszkańców Wilkowic, którą koncepcję uważają za najlepszą. Ten rok 
poświęcamy na wybór koncepcji i projekt. 
 
Radna A. Macher - przekazała pochlebne opinie o działaniach naszego SGZOZ w Wilkowicach 
a dotyczące prowadzonych szczepień – podkreśliła sprawne działanie i niezawodną logistykę. 
 
14. Zakończenie. 
Przewodniczący zakończył XXVIII sesję dziękując za udział. 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Wilkowice 

  
 
Przygotował(a):  
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku 
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce „Gmina – Transmisje 
z posiedzeń Rady Gminy” oraz na BIP-ie w zakładce „Rada Gminy – Transmisje z posiedzeń Rady 
Gminy” i stanowi załącznik do protokołu z 28 kwietnia 2021 r. 
 
Do w/w protokołu załączone są również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające 
z porządku obrad. 

 
 
 


